

INFERNO

DESIGNED BY PELIKAN DESIGN

Den velkendte Inferno stol – et elegant design, der fås i mange varianter, med høj og lav ryg, med eller uden armlæn, hjul eller glidere, og med mulighed for karakteristiske kanalsyninger, der yderligere understreger stolens slanke og enkle linjer.

// The well-known Inferno chair – an elegant design, available in many versions, with high or low back, with or without armrests, castors or glides, and optional with characteristic channel stitchings, further emphasizing the slim and simple lines of the chair.

/ Der bekannte Inferno Stuhl - ein elegantes Design, das in vielen Varianten lieferbar ist – mit hohem oder niedrigem Rücken, auf Rollen oder Gleitern, mit oder ohne Armlehnen. Das schlichte Design ist optional mit Kanalsteppungen erhältlich, die dem Stuhl einen markanten Charakter verleihen.

SEDE/RYG: Fuldpolstret – høj eller lav. Fås også med kanalsyninger. STEL: Poleret aluminium (sort strukturlak kan tilvælges) – med højdejustering og vippebeslag samt glidere eller hjul. ARMLÆN: Poleret aluminium (sort pulverlak kan tilvælges).

// SEAT/BACK: Fully upholstered – high or low. Also available with channel stitchings. FRAME: Polished aluminium (black grained lacquer is optional) – with height adjustment, tilting mechanism and castors or glides. ARM RESTS: Polished aluminium (black grained lacquer is optional).

/ SITZ/RÜCKEN: Vollgepolstert – hoher oder niedriger Rücken. Auch mit Kanalsteppung lieferbar. GESTELL: Poliertes Aluminium (schwarzer Strukturlack optional) – mit Höhenverstellbarkeit, Kippfunktion und Rollen oder Gleitern. ARMLEHNEN: Poliertes Aluminium (schwarzer Strukturlack optional).

